
Protokół Nr 13/10 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  18 sierpnia 2010 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie 
planowego deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i 
kredytów z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących 
przebudowę ulic Krakowskiej i Asnyka oraz przebudowę i termomodernizację wraz ze 
zmianą sposobu użytkowania budynku Białogardzkiej Biblioteki Publicznej w 
Białogardzie na przedszkole - druk B, 

b) w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Białogard oraz planów 
finansowych miejskich instytucji kultury za pierwsze półrocze 2010 r. – druk C. 

3. Przygotowanie szkół i przedszkoli do roku szkolnego 2010/2011. 
4. Wykorzystanie środków finansowych z funduszy pozabudżetowych    
     przeznaczonych dla szkół i przedszkoli. 
5. Budowa Centrum Ekonomii Społecznej na terenie Miasta Białogard. 
6. Przejęcie przez Miasto warsztatów terapii zajęciowej. 
7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i zmieniony porządek dot. zmiany 
kolejności punktów 3  jako 2, 4 jako 3,  6  jako 4, 2 jako 5, 5 jako 6, głosując: za-5 
(jednogłośnie). 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Świrko – zgłosił wniosek, aby w skład komisji konkursowej w celu przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie powołać 
przedstawiciela Rady.  Wniosek przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 

K.Jarosz – wyraził swoje wzburzenie na takie postępowanie. 
A.Świrko – stwierdził, że należy zająć stanowisko w tej sprawie. 
J.Turnik – przytoczył zapis statutowy § 91 ust. 3 mówiący o tym, że radny powinien być w 

składzie komisji konkursowej. 
Stanowisko: 
Komisja wyraża sprzeciw ze względu na brak przedstawiciela Komisji Edukacji, Kultury i 
Spraw Społecznych w składzie komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 
stanowisko dyrektora Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie. 
Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 
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Ad 2 

Przygotowanie szkół i przedszkoli do roku szkolnego 2010/2011 przedstawiła Marta 
Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP (materiał w załączeniu). 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Świrko – pytał jak Naczelnik ocenia  przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego? 
Naczelnik  – odpowiedziała, że na dobrym poziomie. 
A.Świrko – pytał  jak wygląda obsada boisk, czy planuje się zmiany związane np. ze 

zwiększeniem ilości zajęć dydaktycznych, języka obcego itp.? 
Naczelnik  – odpowiedziała, że szczegółową informacje przedstawiona sesji Rady. 
J.Turnik – prosił o udzielenie odpowiedzi na pytania: ile nauczycieli straciło pracę, ile z 

pełnych etatów przeszło na niepełne, ile osób dodatkowo zostało zatrudnionych? 
A.Świrko – pytał dla ilu dzieci nie ma miejsc w przedszkolach? 
Naczelnik – odpowiedziała, że dla 18, które mogą znaleźć miejsce w przedszkolach 

prywatnych. 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
Ad 3 

Komisja zapoznała się z wykorzystaniem środków finansowych z funduszy 
pozabudżetowych   przeznaczonych dla szkół i przedszkoli (materiał w załączeniu). 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 4 

Informację na temat przejęcia przez Miasto Białogard Warsztatów Terapii Zajęciowej 
przedstawił . 
 
A.Świrko – prosił o pełną informację prawną i finansową ze wskazaniem proponowanej 

siedziby. 
 

Komisja odstąpiła od dyskusji na ten temat oraz wysłuchania przedstawiciela WTZ z uwagi 
na brak pisemnego materiału oraz przedstawiciela Miasta, który przedstawiłby  

merytorycznie tą sprawę. 
 

Ad 5 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie 
planowego deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i 
kredytów z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących 
przebudowę ulic Krakowskiej i Asnyka oraz przebudowę i termomodernizację wraz ze 
zmianą sposobu użytkowania budynku Białogardzkiej Biblioteki Publicznej w 
Białogardzie na przedszkole - druk B, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 2, przeciw-2 , wstrzymało się-1 . 

 
O godz. 12.30 zwolnił się radny K.Jarosz. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych. 
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b) w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Białogard oraz planów 
finansowych miejskich instytucji kultury za pierwsze półrocze 2010 r. – druk C. 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
A.Świrko – pytał jaka jest polityka Burmistrza w zakresie sprzedaży mienia komunalnego oraz 

o opłaty za zajęcie pasa drogowego? 
Skarbnik – odpowiedziała, że nie zna polityki w tym zakresie a decyzję o opłacie  za zajęcie 

pasa drogowego otrzymuje po całej procedurze. 
A.Świrko – pytał czy uwzględniono środki dla BZN w zakresie rozliczenia ze wspólnotami? 
Skarbnik – odpowiedziała, że zwiększono środki. 
A.Świrko – pytał na co zostały wydatkowane środki przekazane dla BZN? 

 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją.  
Głosowanie odbędzie się na kolejnym posiedzeniu. 

 
Ad  6 

Komisja odstąpiła od dyskusji na temat budowy Centrum Ekonomii Społecznej na 
terenie Miasta Białogard z uwagi na brak pisemnego materiału oraz przedstawiciela Miasta, 
który przedstawiłby merytorycznie tą sprawę. 

 
Ad 7 
 W sprawach różnych radni zapoznali się z następującymi pismami i poruszyli 
następujące sprawy: 
- odpowiedzią EKP. 1130-1-6/10 z 16.08.2010 r. na pismo Komisji w sprawie uzasadnienia 

braku przedstawiciela Rady Miasta w komisji konkursowej w celu przeprowadzenia 
konkursu na stanowisko dyrektora Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie (w załączeniu), 

- wykonaniem planu finansowo-rzeczowego Białogardzkiej Biblioteki Publicznej (w 
załączeniu). 

- odpowiedziami na pismo Komisji z 21.06.2010 r. w sprawie informacji dot. przedszkoli i 
szkół (w załączeniu). 

 
Ad 8 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 13.05  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 
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